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颱風下的課程和公開考試安排 

 

以下是澳門生產力暨科技轉移中心在本澳懸掛 8 號或更高颱風期間的取消課程 

/考試之一般安排： 

 

早上七時澳門懸掛 8 號或以上風球 取消上午開班之課程/考試 

早上十時澳門懸掛 8 號或以上風球 取消下午開班之課程/考試 

下午一時澳門懸掛 8 號或以上風球 取消夜間開班之課程/考試 

 

個別課程/考試可能有其他不同的安排，請學員/考生： 

- 詳閱有關「學員通告（TR/009.1/TR/009.2）」或「考生須知」，並 

- 留意在本中心網站 (www.cpttm.org.mo) 發佈的特別訊息 

 

本中心也會按需要在 TDM 電視台及/或電台廣播訊息，敬請留意。 

 

若有查詢，請於辦公時間致電生產力中心各辦事處： 28781313 (總辦事處/專業考試資源

中心)、88980601 (數碼匯點)、88980701 (時尚匯點) 
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Training courses & Public Examination Arrangement in Times of 

Typhoons 

 

The following are general arrangements of CPTTM for training courses and public 

examinations when typhoon signal no. 8 or above is hoisted in Macau: 

Typhoon Signal No. 8 or above  

is hoisted at 7:00 am 

Courses/exams scheduled to commence in the 

morning will be cancelled 

Typhoon Signal No. 8 or above  

is hoisted at 10:00 am 

Courses/exams scheduled to commence in the 

afternoon will be cancelled 

Typhoon Signal No. 8 or above  

is hoisted at 1:00 pm 

Courses/exams scheduled to commence in the 

evening will be cancelled 

 

As there may be special arrangements for certain courses/exams,  

students/candidates are kindly reminded to: 

- read carefully the “Memo to Students (TR/009.1/009.2) or “Notice for Exam Candidates” 

for individual courses or exams, and 

- pay particular attention to special news posted on the CPTTM website 

(www.cpttm.org.mo) 

 

CPTTM will also broadcast information at TDM Television and Radio as necessary. 

 

If there is any enquiry, please contact the following CPTTM centers during office hours: 

tel: 28781313 (Head Office/Professional Examination Resources Unit), tel: 88980601 

(Cyber Lab), tel: 88980701 (Fashion Lab). 
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